
 

1) Πως αποφάσισες να γίνεις αστυνομικός;                 

Από μικρός μου άρεσε το επάγγελμα του αστυνομικού (θυμάμαι ότι η πρώτη μου αποκριάτικη στολή 

ήταν μια πανέμορφη λαμπερή στολή αστυνομικού ). Επίσης έχω πολλούς θείους και πολλές θείες 

αστυνομικούς και αυτό πιστεύω ότι επηρέασε αρκετά την κρίση μου στο να γίνω αστυνομικός  

2) Το επάγγελμα σου είναι επικίνδυνο;  

Πριν από πολλά χρόνια το επάγγελμα του αστυνομικού φάνταζε παιχνιδάκι στα μάτια κάποιου, όμως 

αυτό δεν ισχύει πια .Τώρα πια κατά τη γνώμη μου είναι ένα αρκετά ριψοκίνδυνο επάγγελμα , κυρίως στις 

διαδηλώσεις - διαμαρτυρίες. 

(3) Πόσα χρόνια δουλεύεις ως αστυνομικός; 

Εδώ και 4 χρόνια περίπου. 

(4) Ποια είναι τα μειονεκτήματα της δουλειάς σου ? 

Τα μειονεκτήματα της δουλειάς μου είναι πρώτα πρώτα ο κίνδυνος στους δρόμους και δεύτερον ο 

χαμηλός μισθός. 

(5)Πιστεύεις ότι είναι δύσκολο να γίνει κανείς αστυνομικός; Αν ναι, γιατί;  

Ναι, αρκετά δύσκολο. Διότι τώρα με την οικονομική κρίση θα υπάρχει μεγαλύτερη ζήτηση και οι βάσεις 

εισαγωγής για τις αστυνομικές σχολές θα είναι πιο ψηλές και τα κριτήρια πιο αυστηρά. 


